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It happened about four in the morning when many people were still sleeping inside their homes.

它发生在大约凌晨4点,这时间许多人仍然在自己的家中睡觉。

There's really not a whole lot known besides what the Oaxaca state governor said this morning on the Television news station program and he said there were between 100 and 300 people,

其实很多人并不知道瓦哈卡州州长说今天早上在新闻电台所讲的有100至300人,

oh I'm sorry, homes that have been buried and up to as many as 1,000 people who may be trapped under the mud right now.

哦,对不起,这么多间房屋被埋,多达1000人现在可能被困。

I thought I heard four or five gunshots to my left, but I couldn't be sure.

我想自己在左边听到四或五声枪响,但是我不能确定。

I saw students sort of scrambling along 21st Street, right at University Boulevard on the campus as if there was the gunman.

我看到学生们争先恐后地沿着21街追赶,就在博拉瓦德大学校园的林荫大道上,好像枪手在那里。

And then I looked to my left and in fact there was a man who was running with like a dress suit on, also had a ski mask on and had what appeared to be an assault rifle and had been firing shots.

然后我看了看左边,事实上,有一个好像穿了礼服，戴了滑雪面罩的人正在跑，似乎是拿着突击步枪并且开过枪。

And then when I pulled in my car, he was sort of right in front of me and didn't stop running,

然后当我停下车,他就在我的正前方,没有停下,

but turned in my direction fired like three shots into the ground to the left of my car and kept running down 21st street towards the center of the campus.

但是他朝我的方向开了三枪，打到我车左侧的地上，而他则继续朝21大街朝校园的中心跑去。

He appeared to be able to shoot me and others but wasn't choosing to do so.

他似乎能够对我和其他人开枪，但没有选择这样做。

The President has been transferred to the Metro Health Hospital in Cleveland.

这位前总统已经被转移到克利夫兰的铁路医院。

He experienced some unknown health issue.

他经历了一些未知的健康问题。

He was on a flight heading to Cleveland.

他正在前往克利夫兰的航班上。

According to Jackie Mayo, the personnel holding here public information officer of Cleveland Hopkins International Airport,

根据杰基·梅奥称,人员将在克利夫兰霍普金斯国际机场这里召开信息发布会,

the president was transferred to the hospital approximately 11:30 this morning.

而总统大约将在早上11:30被转移到医院。
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